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Apocalipsa 6: 1-17,   “Când  Mielul a rupt  cea dintâi din cele şapte peceţi, m-am uitat şi am 
auzit…” 
 
Ascultaţi ce spune Profetul lui Dumnezeu despre aceasta: 
 De la deschiderea celor Şapte Peceţi, de la acei Îngeri doar în spatele munţilor acolo, Aceasta a devenit o nouă Carte. 
Lucrurile care au fost ascunse au fost descoperite aşa cum Dumnezeu a promis în Apocalipsa 10 că El va face. Şi noi sântem acei 
oameni privilegiaţi pe care Dumnezeu I-a ales de pe aceste pământ, ca să putem vedea şi să înţelegem aceste lucruri; care nu sânt ceva 
istorioare mitice, sau ceva scorniri ale minţii vreunui om care vrea să se afirme. Este Cuvântul lui Dumnezeu făcut manifest, dovedind 
că El este corect. Dovedind, nu prin ştiinţă, ci prin Dumnezeu că El este drept (corect). 
 Dumnezeu, aşa cum eu am spus mai înainte într-un mesaj, Dumnezeu nu are nevoie de nimeni ca să interpreteze Cuvântul 
Său. El este Propriul Său interpret. El spune că aceasta se va întâmpla, şi se întâmplă. El o confirmă; şi aceea o interpretează. 
PUTEREA LUI DUMNEZEU DE TRANSFORMARE --  PHOENIX.AZ  V-16 N-5  SATURDAY_  65-0911 Par.  77 
 

 Amintiţi-vă. Puterea de însufleţire… Priviţi la ce am văzut noi astăzi. Puterea de Însufleţire (de Înviere) a venit la noi ca să 
deschidă cele Şapte Peceţi. Ce era aceea? Inteligenţa omului? Nu, Puterea de Înviere a lui Dumnezeu. Vedeţi? Puterea de Însufleţire a 
lui Dumnezeu ne-a spus nouă mai dinainte că aceasta se va întâmpla. Vedeţi? Dar Puterea de Însufleţire (de Înviere) a lui Dumnezeu a 
făcut ca lumea să mărturisească despre Aceasta, ca fiind Adevărul. Îngerul Domnului, ce vă spuneam eu, era în jur, Stâlpul de Foc, 
Puterea de Însufleţire (Înviere), a lăsat ca lumea să mărturisească că Aceea este Adevărul. Şi în aceea, ei nu au ştiu ce era Aceea, şi 
noi care doar priveam în direcţia aceea… şi este chiar El, Domnul nostru sus acolo. Vedeţi voi? 
 El este Acela Care a deschis acele Peceţi; El este acele Peceţi. Pentru că întreg Cuvântul lui Dumnezeu este Christos, şi 
Christos este Peceţile ce au fost deschise. Ce este atunci deschiderea acelor Peceţi? Christos descoperit. Şi chiar Acei Şapte Îngeri 
care au reprezentat cele Şapte Epoci de Biserică era totul perfect, complect, şi noi nici măcar nu an văzut Aceea. Ei au luat o 
fotografie a lor, nu noi. Ziarele au publicat-o. Revistele au publicat-o, au arătat o fotografie a lor. Venind înapoi aici şi văzând acele 
mari taine ascunse în Biblie, deschise către noi într-un fel nou pe care noi nu l-am cunoscut mai înainte, şi înbinându-se perfect în 
venirea Domnului Isus. Şi iată El stând acolo, Judecătorul Suprem, arătând că El este Alfa şi Omega, Începutul şi Sfârşitul. Ce 
identificare ! 
 Puterea de Înviere a focut acesta pentru noi. Puterea de Însufleţire ne-a permis să vedem Venirea Lui. Puterea de Înviere ne-a 
smuls din moarte şi ne-a pus spre Viaţă. Puterea de Însufleţire dă putere de discernământ pentru a şti ce este rău cu tine, şi ce să faci, 
şi ce ai făcut, şi ce ar fi trebuit tu să nu faci, şi ce ar fi trebuit să faci, şi ce vei fi tu. Puterea de Înviere. Toate aceste lucruri. 
RASARITUL SOARELUI --  JEFF.IN  V-3 N-12  SUNDAY_  65-0418M Par.  45-3 
 

 Acum, Dumnezeu a avut un scop şi o taină ascunsă. Şi aceea este cea aş vrea eu să vorbesc către biserică: taina ascunsă a lui 
Dumnezeu, pe care El a avut-o în mintea Lui înainte ca lumea să înceapă vreodată, şi cum aceasta se desfăşoară pe ea însăşi chiar jos 
spre timpul prezent, ceasul în care noi trăim. Vedeţi? Atunci voi veţi înţelege limpede de atunci încolo, cred eu, ceea ce a fost făcut. 
 Marea taină a lui Dumnezeu despre cum… Ea este un secret. El a păstrat-o secret. Nimeni nu a ştiut nimic despre ea; chiar 
nici Îngerii nu au înţeles-o. Vedeţi? El nu a descoperit-o. Acesta este motivul asupra acestei a Şaptea Taine a noastre, când a Şaptea 
Pecete a fost deschisă, acolo a fost linişte. (Apoc. 8: 1) 
 Isus, când a fost El pe pământ, ei au vrut să ştie când va veni El. El a zis, “Nu este… Nici chiar Fiul Însuşi nu ştie când se va 
întâmlpa acesta” (Marcu.13: 32-33). Vedeţi, Dumnezeu are toată acesta a supra Lui Însuşi. Este un secret. Şi acesta este motivul că a 
fost linişte în cer pentru un timp de jumătate de oră. Şi Şapte Tunete au strigat glasurile lor, şi lui Ioan I-a fost interzis să scrie acesta – 
venirea Domnului (Apoc. 10: 1-7). 
 Acesta este singurul lucru pe care El nu l-a descopreit încă, cum El va veni, şi când El va veni. Este un lucru bun că El nu a 
făcut-o. Nu. El a arătat-o sau descoperit-o în fiecare tipar care este în Biblie. 
 De a ceea, întreaga Biblie este descoperirea tainei lui Dumnezeu în Christos. Întreaga Biblie este o exprimare a singurului 
scop pe care Dumnezeu L-a avut, un scop El a dorit să-l realizeze în întreaga Biblie, şi toate faptele credincioşilor din Biblie au fost 
într-un tipar, exprimând care este măreţul scop a lui Dumnezeu. Şi acum, în această zi din urmă, EL a descoperit-o şi a arătat-o. Şi cu 
ajutorul lui Dumnezeu, noi o vom vedea chiar aici în această dimineaţă: ceea ce Domnul a avut în gândirea Lui tot timpul, şi a 
exprimat-o. De aceea, voi puteţi vedea măreţul sens a ceea ce înseamnă să cunoşti aceasta şi apoi să încerci să o aduci oamenilor. 
CHRISTOS ESTE TAINA -- JEFF.IN  V-3 N-7  SUNDAY_  63-0728 Par. 17-1…  17-4 

Atunci înapoi afară acolo la începutul celor Şapte Peceţi, când acei Şapte Îngeri au venit jos în acea formă de piramidă, au 
stat acolo, şi mi-au spus să mă reântorc înapoi aici şi să vorbesc despre cele Şapte Peceţi. El va fi cu mine. El mi-a arătat ceea ce ei 
erau, lucrurile pierdute. Eu întotdeauna m-am gândit că aceea era pecetuită pe spatele Cărţii, şi că ar fi ceva ce încă nu a fost scris în 
Carte; dar a arătat că a fost făcut cunoscut că El nu putea să facă aceasta. Nu este ceva ce a fost scris în Carte… Este ceva ce a fost 
ascuns în Carte. “Pentru că oricine va lua un Cuvânt din Ea sau va adăuga un cuvânt la Ea…” Deci este o taină care a fost ascunsă în 
Carte în aceste epoci ale bisericii. Fiecare din ele a desfăşurat o taină, totul despre botezul în apă, şi toate aceste alte lucruri despre 
care ei au bâjbăit atâta de mult timp.  
HRANA SPIRITUALA LA TIMP --  JEFF.IN  V-8 N-7  SUNDAY_  65-0718E Par.  83 
 

 Acum, toate tainele justificării, sfinţirii, botezului cu Duhul Sfânt, sânt explicate. Acum, sânt adunate capetele acelea 
pierdute care au fost ascunse în cele Şapte Peceţi; nu cele şapte epoci, ci cele Şapte Peceţi au descoperit tainele. Şi atunci El a deschis 
aceste lucruri sus la vârf şi a găsit o stâncă înăuntru acolo, albă, dar niciodată scrisă pe ea, este o taină. 
AL TREILEA EXOD --  JEFF.IN  V-2 N-21  SUNDAY_  63-0630M Par.  42-4 
 

 Vă mai amintiţi mesajul meu aici? Deschiderea acelei “Pietre de Vârf” când acele Şapte Glasuri şi Peceţi nici măcar nu sânt 
scrise în Cuvântul lui Dumnezeu? Vă amintiţi? Şi m-a luat pe mine în piramidă. 



REPROS PENTRU CUVANT --  JEFF.IN  V-2 N-16  SUNDAY_  62-1223 Par.  7-7 
 

 Dumnezeu a trebuit să deschidă acele Şapte Peceţi, nu într-o denominaţiune. Eu întotdeuna am fost împotriva lor. Dar afară 
din denominaţiune, pentru ca El să poată să-Şi ia o Mireasă, nu o mireasă denominaţională; El nu o putea face. Este împotriva 
Prorpiulu Său Cuvânt. El a deschis acele Şapte Taine înăuntru acolo, şi le-a arătat în afară, a adus înainte acele lucruri care au fost 
ascunse de la întemeierea lumii – ca să poate fi descoperite în zilele din urmă pentru fii lui Dumnezeu. Fiind aduse acum înaintea 
oamenilor pentru ca ei să le vadă (să le înţeleagă). Acolo sânteţi voi acuma – pentru acestă Mireasă nedenominaţională. 
UNIUNEA. INVIZIBILA A.MIRESEI --  SHP.LA  V-2 N-15  THURSDAY_  65-1125 Par.  43-1 
 

PECETA 1  - Apoc. 6: 1-2  / Matei 24: 4-5 
“Când a rupt Melul cea dintâi din cele şapte Peceţi, m-am uitat şi am auzit pe una din cele patru făpturi vii zicând cu un glas ca de 
tunet: Vino şi vezi. M-am uitat şi iată că s-a arătat un cal alb. Cel ce sta pe el, avea un arc; I s-a dat o cunună, şi a pornit biruitor, şi 
ca să biruiască”. 
Această pecete (simbol) are următoarea semnificaţie: 
Cel ce este aşezat pe aceea este personificatorul lui Christos, un înşelător, şi are un arc, fără săgeţi – aceea înseamnă fără putere. Acest 
călăreţ pe calul alb a lucrat în trei etape – ca şi Dumnezeu în felul întreit.. 
    Prima: El era un spirit anti-Christ. A doua: apoi aceasta a devenit profetul fals  A treia: apoi aceasta a devenit fiara. 
Nicolainsmul este numit “anticrist” în Biblie, pentru că aceasta era împotriva doctrinei originale a Lui Christos şi a Apostolilor. Nico, 
care înseamnă “a cuceri”, şi lai, care înseamnă pentru laici. Nicolait înseamnă a fi cuceritorul laicilor (Apocalipsa.2: 6, 15). 
Mai întâi a fost un spirit anti-Christ – apoi aceasta a fost exprimată într-un anume fel de vorbire – apoi aceasta a devenito anume 
doctrină şi apoi a fost încoronat în pesoana papei. La Consiliul de la Niceea el a primit tronul său. Acest spirit anti-Crist a fost încarnat 
în omul în un om care a amorât prin aceste duh (spirit) – şi un duh spiritual anti-Christ – este- o omorâre spirituală, nicolaitanism. 
Această Romă Păgână s-a schimbat în zilele noastre în Roma Papală (Apoc. 13). 
Ungerea Leului era pentru a da putere de biruinţă pentru Cei Aleşi (Apoc. 4: 6-7). 
 

PECETA 2 – Apoc. 6: 3-4 /Matei 24: 6 
“Când a rupt Mielul a doua Pecete, am auzit pe a doua făptură vie, zicând: “Vino şi vezi”. Şi s-a arătat un alt cal, un cal roş. Cel ce 
sta pe el a primit puterea să ia pacea de pe pământ, pentru ca oamenii să se junghie unii pe alţii, şi I s-a datg o sabie mare” 
Calul roşu reprezintă o putere. Cel ce călărea pe el este profetul fals, papa. – şi lui i s-a dat să ia pacea de pe pământ, ca ei să se 
înjunghie între ei. Puterea religioasă – a generat un mare martiriu (68 de milioane). Ea a omorât cu sabia. Puterea politică, biserica şi 
statul unindu-se. Părând o influenţă nevinovată a unui duh religios, acesta s-a transformat în capul încoronat a unei biserici setoase de 
sânge. Fiecare oponent a fost persecutat şi omorât. Dar Ungerea unui Viţel (Taurul - animalul de jertfă) peste cei biruitori a rezistat 
acestui duh. 
 

PECETEA 3 – Apoc. 6: 5-6 / Matei 24: 7-8 
“Când a rupt Mielul a treia Pecete, am auzit pea treia făptură vie zicând. “Vino şi vezi”. M-am uitat şi iată că s-a arătat un cal 
negru. Cel ce sta pe el, avea în mână o cumpănă. Şi în mijlocul celor patru făpturi, am auzit un glas care zicea, “O măsură de grâu 
pentru un leu, Trei măsuri de orz pentru un leu. Dar nu vătămaţi untdelemnul şi vinul!” 
Un cal negru şi cel ce sta pe el avea în mână o  balanţă. Acum, ea şi-a vândut doctrina ei. Ea a făcut-o prin vinul păcatelor ei, 
cântărind mâncarea şi socotind preţul ei. Scrisori de indulgenţă au fost vândute, recviemuri, doctrina purgatoriului.  
Papa se intitulează pe el însuşi ca “reprezentantul cerului şi al pământului şi al purgatoriului”. Biserica şi statul unite. Biserica 
pretinzând bani pentru indulgenţe recviemuri şi rugăciuni. Credincioşii erau exploataţi. 
Dar Ungerea Omului asupra Celor Aleşi, I-a făcut pe ei biruitori. 
 

PECETEA 4 – Apoc. 6: 7-8 / Matei 24: 7-8 
“Când a rupt Mielul apecetea a Patra, am auzit glasul făpturii a patra zicând: “Vino şi vezi”. M-am uitat şi iată că s-a arătat un cal 
gălbui. Cel ce sta pe el, se numea Moartea, şi împreună cu el venea după el locuinţa morţilor. Li s-a dat putere peste a patra parte a 
pământului, ca să ucidă cu sabia, cu foametea, cu molimă şi cu fiarele pământului.” 
Un cal gălbui. Cel ce sta pe el se numeşte “moartea”. Iadul, (hades) îl urmează. Şi lui îi este dată puterea peste a patra parte a 
pământului, să omoare cu sabia, şi cu foametea, şi cu moartea… Aceasta este epoca Laodicea (Apoc. 3: 14-21). 
După un timp, puterea roşie şi cu cea neagră se amestecă, şi devine un cal gălbui. Puterile Religioase, demonice şi politice se 
amesteacă împreună şi rezultă “moartea” (separarea de Dumnezeu). Moartea spirituală loveşte prim amestecare. De aceea numele 
celui care călăreşte pe calul galben este “moartea”. Împărăţia lui Satan începe să se manifeste pe pământ (Edenul Satanei ajunge la un 
apogeu în 6 zile = 6000 de ani). 
Anticristul călăreşte şi conduce spre ruinare şi iadul îl urmează. 
Dar Ungerea Vulturului biruieşte acest duh. (Apoc.4: 6-7). 
 

PECETEA 5 – Apoc. 6: 9-10 / Matei 24: 9-11 
“Când a rupt Mielul Pecetea a Cincea, am văzut sub altar sufletele celor care fuseseră junghiaţi din pricina Cuvântului lui 
Dumnezeu, şi din pricina mărturisirii pe care o ţinuseră. Şi ei strigau cu glas tare şi ziceau “Până când Stăpâne, Tu care eşti sfânt şi 
adevărat, zăboveşti să judeci şi să răzbuni sângele nostru asupra locuitorilor pământului” 
Sufletele du sub altar sânt Evreii predestinaţi care au fost omorâţi de-a lungul veacurilor. Evreii originali, adevăraţi, care au trăit vieţi 
neprihănite sub Iudaism – ei strigă pentru răzbunare, ca şi în Vechiul Testament. 
Această pecete arată deasemenea că sufletele celor morţi nu dorm )doar trupurile pământeşti dorm în morminte) 
 

PECETEA 6 – Apoc.6: 12-17 / Matei. 24: 29-31 / Isaia 13: 6-11 
“Când a rupt Mielul Pecetea a Şasea, m-am uitat şi iată că s-a făcut un mare cutremur de pământ. Soarele s-a făcut negru ca un sac 
de păr, luna s-a făcut toată ca sângele, şi stelele au căzut din cer pe pământ… Cerul s-a strâns ca un sul, şi toţi munţii şi ostroavele 
s-au mutat din locurile lor. Împăraţii pământului, domnitorii, copitanii oştirilor, cei bogaţi şi cei puternici, toţi robii şi toţi oamenii 
slobozi s-au ascuns în peşteri şi în stâncile munţilor. Şi ziceau munţilor şi stâncilor, “Cădeţi peste noi şi ascundeţi-ne de Faţa Celui 
ce şade pe scaunul de domnie şi de mânia Mielului”. Căci a venit ziua mâniei Lui, şi cine poate sta în picioare?” Ziua cea mare a 
răzbunării (mâniei).   Această Pecete (simbol) are următoarea semnificaţie: 



Perioada “Necazului cel mare”. Necazurile pentru Evrei şi pentru biserică (nu pentru Mireasă), şi pentru lumea necredincioasă. 
 
 Acum, noi aflăm deasemenea în aceasta că a Şasea Pecete acum este deschisă, şi aceasta a fost pentru un scop întreit. Acum, 
aici erau scopurile: Primul lucru era că fecioarele adormite trebuiau să meargă prin perioada necazului pentru purificare. Ea a trebuit 
să fie curăţită de păcatele ei de necredinţă şi respingere a mesajului. Aceasta a fost făcută în perioada necazului. 
 Acum, ea nu este Mireasa, ci este biserica., oameni sinceri cae nu au avut ocazia, poate, să primească mesajul, sau într-un 
oarecare fel, ei au fost orbiţi de profeţii falşi, şi ei nu au avut şansa, şi totuşi ei sânt sinceri în inimile lor, şi Dumnezeu le cunoaşte 
inima lor, şi ei sânt purificaţi în timpul acestei perioade. (Apoc. 7: 9-17). 
 Voi observaţi un alt timp de purificare; acela este pentru Israel când se adună împreună. Acela este al doilea scop. Dumnezeu 
purifică pe Israel în perioada necazului.Din milioanele care se adună acolo, acolo va fi 144.000 de mii (Apoc.7: 1-8), şi ei vor fi 
purificaţi deasemenea. Dumnezeu purificând pe Israel. 
 Obsservaţi, acolo va fi tot pământul să fie purificat. Acolo va fi aşa un lucru încât luna, stelele, şi toată natura va fi purificată. 
Vedeţi voi ce este aceasta? Pământul se înoieşte însuşi, fiind purificat, pregătindu-se pentru milenium. Mileniul vine sus. Şi vedeţi, tot 
ceea ce are ceva vină (pată),  trebuie să fie purificat în timpul Peceţii a Şasea. 
PECETEA A SAPTEA   -- JEFF.IN  MONDAY_  63-0324E Par.  575-4  {390} 
 

 Noi sântem în travaliu (durerile naşterii) – Christos, de a produce o Mireasă. Totul geme în durerile naşterii. Priviţi, ceva este 
pe cale să se întâmple. Şi aceste şase plăgi îi vor da drumul Ei să plece! Frate, pământul se va scutura şi se va deschide, stelele vor 
tremura, vulcanii vor erupe şi pământul se va reânoi pe el însuşi. Noua lavă va erupe afară din mijlocul pământului şi va acoperi totul. 
PECETEA A ŞASEA --  JEFF.IN  SATURDAY_  63-0323 Par.  439-4  {351} 
 

Sub această a şasea Pecete, acei 200 de milioane de demoni religioşi – deavoli supranaturali, au fost lăsaţi peste Evrei prin Stalin, 
Hitler, persecutorii Evreilor, şi a început la Roma, (apoi) Germania (Apoc. 9: 13-21) 
 

PECETEA A ŞAPTEA -- Apoc. 8: 1-5 / Apoc. 10 / Matei 24: 32 
“Când a rupt Mielul Pecetea a Şaptea, s-a făcut în cer o tăcere de aproape o jumătate de ceas. Şi am văzut pe cei şapte îngeri cari 
stau înaintea lui Dumnezeu, şi li s-au dat şapte trâmbiţe. Apoi a venit un alt înger care s-a oprit în faţa altarului, cu o cădelniţă de 
aur. I s-a dat tămânie multă, ca s-o aducă împreună cu rugăciunile tutror sfinţilor pe altarul de aur, care este înaintea scaunului de 
domnie. Fumul de tămâie s-a ridicat din mâna îngerului înaintea lui Dumnezeu împreună cu rugăciunile sfinţilor. Apoi îngerul a luat 
cădelniţa a umplut-o cu focul de pe altar, şi l-a aruncat pe pământ. Şi s-au stârnit tunete, glasuri, fulgere şi un cutremur de pământ.” 
 

Acum observaţi, dar la deschiderea celei de a Şaptea Peceţi, Apoc. 10,  întreg Cuvântul este pentru a fi născut în manifestare 
din nou şi dovedit prin Duhul lui Dumnezeu în plinătatea puterii depline, aşa cum a fost când EL a fost pe pământ, manifestat în 
acelaşi fel, făcând aceleaşi lucruri pe care El le-a făcut când El a fost aici pe pământ. Amin. Evrei 13: 8 spune că Isus Christos este 
acelaşi ieri azi şi în veci. În Luca 17: 30, Isus a zis, “În zilele din urmă, aşa cum a fost în zilele Sodomei, când Fiul omului se va 
manifesta pe El Însuşi din nou, va fi acelaşi lucru” 
 Lumea este într-o condiţie a Sodomei, şi biserica a mers în Sodoma cu ea (condiţia ei) la fel ca  Lot şi soţia lui. Şi eu spun că 
acolo este o biserică aleasă undeva în lume, care este trasă afară şi pusă deoparte de la aceste lucruri. Şi manifestarea lui Dumnezeu 
I-a atras ei atenţia. Noi sântem în zilele din urmă. 
SAMANTA NU ESTE MOSTENITOARE CU PLEAVA --  JEFF.IN  V-6 N-4  THURSDAY_  65-0218 Par.  102 
 

Acum, Apocalipsa capitolul 8, descoperă doar scena cele de a Şaptea Peceţi, unde nimic altceva nu mai este descoperit. 
Acum, nimic nu este descoperit în Pecetea a Şaptea. Acum, aceea nu are nimic în comun cu capitolul 7 din Apocalipsa. Descoperirea 
cele de a Şaptea Peceţi este o tăcere totală. Şi dacă eu voi avea timp (eu am încercat în câteva rânduri) să vă arăt toată calea înapoi din 
Geneza… unde se vorbeşte despre această Pecete a Şaptea. Chiar de la început din Geneza, această a Şaptea – aceste Peceţi se mişcă 
chiar drept sus. 
PECETEA A SAPTEA  -- JEFF.IN  SUNDAY_  63-0324E Par.  536-4  {77} 
 

Pecetea a Şaptea, ca urmare, este taina venirii lui Christos, şi de asemenea trâmbiţa sună pentru Evrei. A lor a Şasea Trâmbiţă 
este sunată, şi când aceasta este, ea le face lor cunoscut descoperirea Fiului lui Dumnezeu. O jumătate de oră este pregătită. 
Amintiţi-vă, toate trâmbiţele sună sub această a Şasea Pecete. Pecetea a Şasea termină tainele –sub Pecetea a Şasea, doar chiar înainte 
de deschiderea celei de a Şaptea. 
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 Acolo nu erau, eu cred o treime din toată rasa Iudaică care a cunoscut vreodată că Isus Christos a fost pe pământ. Ei ar fu 
putut auzi despre ceva fanatic, jos acolo pe undeva, dar ei nu au dat nici o atenţie acestui lucru, doar lăsându-l şi mergând mai departe. 
“El a venit la ai Săi, şi ai Săi nu L-au primit”. 
 Acum, acolo este unde eu cred chiar… Acum, nu spune că El va veni în secret, doar că Răpirea va fi un secret (o taină). Deci, 
dacă venirea Lui va fi un secret, cu cât mai mult va fi o taină Răpirea. Ei vor spune direct, “Ei bine, eu am crezut că ar fi trebuit să 
avem o răpire, şi iată toată această judecată asupra pământului. El zice, “Deja aceea a avut loc, şi voi nu aţi ştiut-o”  
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Priviţi. Eu vreau să mai spun un lucru. Fiţi atenţi acum. Nu o scăpaţi. Cât este de izbitor. De la Mesajul celui de al şaptelea 
înger (mesagerul Peceţii a Şaptea – şi Apocalipsa 10 era A Şaptea Pecete), la cele Şapte Trâmbiţe, între aceste două timpuri… Oh, 
Dumnezeule, cum o putem spune pe aceasta ca să facem oamenii să o vadă clar? Este între acea a Şasea Trâmbiţă (şi Trâmbiţa a Şasea 
şi Pecetea a Şasea sună la acelaşi timp), şi între Trâmbiţa a Şasea şi Trâmbiţa a Şaptea, acolo este un profet care trebuie să apară 
pentru Neamuri, să cheme oamenii înapoi la doctrina originală Penticostală; şi cei doi martori din Apocalipsa 11 apar la Evrei ca să-i 
trimită la Isus, în timp ce Biserica este luată sus --toţi acei profeţi. Amin. Cuvântul Domnului nu poate fi spart (desfiinţat). Nu va mai 
fi o denominaţiune. O vedeţi voi? 
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 Acum, aţi observat voi la deschiderea cele de a Şaptea Peceţi, este de asemenea o taină întreită. Despre acesta am vorbit, voi 
vorbi şi am vorbit, că aceasta este taina celor Şapte Tunete. Cele Şapte Tunete în ceruri vor descoperi această taină. Aceea va fi chiar 
la venirea lui Christos, pentru că Christos a spus că nimeni nu ştie când se va întoarce El. 
 Aţi obsevat voi când Evreii L-au întrebat aceasta? Acum, Venirea Lui, şi ceasul venirii Lui, când distrugerea pământului… 
Voi ştiţi, el a zis acolo, “Care va fi semnul venirii şi sfârşitul lumii?” În Matei 24 acolo era unde ei L-au întrebat acea întrebare. El a 
mers jos la aceea. El a spus despre Israel fiin adunat împreună ca o Naţiune, în versul 31 din Matei 24. Dar apoi El a început în pilde. 
Vedeţi? Apoi, voi vedeţi acolo, “Învăţaţi de la pilda smochinului. Când voi vedeţi că el înmuguraşte, ei bine, voi ştiţi că primăvara 
este aproape” Şi atunci, “Când voi vedeţi că aceste lucruri se întâmplă, voi ştiţi atunci că se apropie timpul.” 
 Vedeţi pe Israel cum se adună în Ţara lor proprie. Dar obsevaţi. El a omis desoperirea Peceţii a Şaptea. Şi aici când Pecetea a 
Şaptea, când El o deschide, El deasemenea o omite din nou. Vedeţi? Deci noi vedem că este o taină complectă, de aceea, nu este încă 
timpul pentru ca această taină să fie făcută cunoscută, de aceea, noi sântem doar atât de departe, iar restul va fi făcut cunoscut chiar în 
jurul timpului când Isus apare din nou pe pământ din nou după Mireasa Lui, sau orice al lucru se întâmplă la timpul acela. 
 Acum, până la acel timp, haideţi doar să ne rugăm cu toţii, şi să trăim vieţi bune Creştine, drepte, privind spre venirea Lui. 
 Voi ştiţi, atunci când noi comparăm Scriptura aici cu Matei 24, cu cele Şase Peceţi, Pecetea a Şaptea a fost lăsată afară; 
pentru că, Christos a zis că numai Dumnezeu Însuşi cunoaşte aceea, nici chiar Îngerii. Nu-I de mirare, nici măcar nu a fost scrisă. 
Vedeţi voi, ei au păstrat tăcere, nimic nu se întâmplă atunci. Îngerii nu ştiu, nimeni nu ştie când El va veni. Acolo vor fi şapte glasuri 
din aceste tunete care vor descoperi marea taină la timpul acela. 
 Deci eu cred, dacă noi nu o cunoaştem, şi noi nu va fi cunoscută până la timpul acela, dar va fi descoperită în ziua aceea, în 
ceasul în care se presupune ca ea să fie descoperită. Deci lucrul de făcut pentru noi este, să fim reverenţi înaintea lui Dumnezeu, şi 
să-L slujim, şi să facem tot ce ştim noi mai bine să facem, şi să trăim vieţi bune Creştine. 
 Aici acum, noi aflăm că Pecetea a Şasea a fost dechisă pentru noi; noi o vedem, şi noi ştim că această Pecete a Şaptea nu 
poate fi deschisă pentru public, până când acel ceas vine. 
 Acum, acolo a fost ceva motiv pentru care Dumnezeu a lăsat aceste şapte glasuri să fie tunate, pentru că trebuie să vină… 
Noi aflăm că Christos, Mielul, a luat Cartea în mâna Lui, şi El a deschis acea Pecete a Şaptea (Apoc. 5: 1-10). Dar vedeţi voi, este o 
taină ascunsă. Nimeni nu o cunoaşte. Dar este chiar împreună cu ceea ce a spus El: Nimeni nu ştie venirea Lui; ei deasemenea nu vor 
şti despre acestă taină de şapte tunete. Deci, vedeţi voi, este legată împreună. 
 Atât avem noi înţelegera despre aceasta astăzi, pentru că restul din ea este acoperit, dar aceasta este descoperit. Dar stâtnd în 
camera mea, şi eu am auzit-o, dar am văzut-o descoperită de aceste şapte tunete. Acum, atâta este cât de departe putem noi merge 
chiar acolo.  Şi acum eu cred că fiecare dintre voi veţi sluji pe Dumnezeu, şi veţi face ceea ce este drept şi corect, şi Îl veţi iubi toată 
viaţa voastră şi Îi veţi sluji, şi Dumnezeu se va îngriji de restul. 
 Acum, noi avem în complexitate aici acum, prin harul lui Dumnezeu, toate tainele celor Şase Peceţi care au fost pecetuite, şi 
noi înţelegem aici cum Pecetea a Şaptea nu este pentru a fi făcută cunoscută în public. 
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 Acum, tainele din Carte se descoperă când Peceţile sânt rupte. Şi când Peceţile sânt rupte complect, timpul răscumpărării este 
terminat, pentru că Mielul a părăsit locul de mijlocire pentru a păşi afară să ia ceea ce El pretinde. El a fost un Mijlocitor până atunci, 
dar când adevărata descoperire de întâmplă din acele Peceţi începând să fie rupte, Mielul vine înainte din sanctuar.  Este conform cu 
Cuvântul. Noi am citit-o seara trecută. El vine din mijloc şi ia Cartea. Deci, El nu mai este Mijlocitor, pentru că chiar ei Îl numesc un 
“Leu”, şi acela este Regele, şi deci atunci El nu mai este Mijlocitor. 
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 Acum, noi întoarcem acum la Apocalipsa 8: 1. Noi trebuie să ne amintim că această a Şaptea Pecete este sfârşitul timpului şi 
a tuturor lucrurilor. Aceea este corect. Lucrurile scrise în Cartea cu Şapte Peceţi (planul de răscumpărare dinainte de întemeierea 
lumii, pecetuit), fiecare porţiune se termină. Este sfârşitul; este sfârşitul lumii zbuciumate. Este sfârşitul naturii zbuciumate. Este 
sfârşitul tuturor lucrurilor. Acolo este sfârşitul trâmbiţelor. Este sfârşitul pământului. Este chiar sfârşitul timpului. Timpl s-a terminat; 
Biblia spune aşa. 
 Apocalipsa cap. 10 şi de la 1 – la al 7-lea vers. Timpul s-a sfârşit. Îngerul a zis, “Timp nu mai este”. În zilele acestul mare 
eveniment ce se va întâmpla. Totul se termină în acest timp, la sfârşitul acestei Peceţi a Şaptea. 
 Obsservaţi, este sfârşitul epocilor bisericii. Este sfârşitul celor Şapte Peceţi. Este sfârşitul celor Şapte trâmbiţe. Este sfârşitul 
lucrurilor, şi chiar sfârşitul întrării pe uşa în Mileniu; aceasta în Pecete a Şaptea. 
 Este doar ca şi o lansare a unei rachete în aer, şi acea rachetă axplodează aici, apoi merge mai sus, atunci explodează iarăşi. 
Aruncă afară cinci stele. Una din acele stele explodează şi aruncă afară cinci stele din ea, şi apoi alta din stele axplodează, şi aruncă 
cinci stele afarăp din ea, şi aşa mai departe. Aceea este ceea ce Pecetea a Şaptea; ea doar sfârşeşete timpul pentru lume. Ea sfârşeşte 
timpul pentru aceasta. Înseamnă timpul pentru aceea. Sfârşeşete timpul pentru aceasta. Sfârşeşete timpul … Totul doar se încheie în 
acea a Şaptea Pecete. 
 Acum, cum o va face El? Aceea noi doar nu o cunoaştem, nu-i aşa? Noi nu ştim. Este chiar timpul pentru toate aceste lucruri, 
şi intrarea în Mileniu. 
 Observaţi, ruperea acestei Peceţi a fost atât de măreaţă încât cerul a fost tăcut pentru o jumătate de oră. Acum, nu este aceea 
măreţ? Ce este aceea? Era tăcere; în cer. Nu a fost un lucru care să se mişte pentru acea jumătate de oră. 
 Acum, o jumătate de oră nu ar fi mult cânt tu ai un timp bun, dar în suspansul dintre viaţă şi moarte, ar putea fi cât un 
mileniu. Era atât de măreţ, Isus nici nu a zis nimic: nimeni dintre ei.Ioan nu a putut să scrie. Nu, lui i-a fost interzis să o scrie. Vedeţi, 
deci acolo este doar… El nu a scris-o, este doar tăcere. 
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 Acum, atât cât de repede acestă Biserică, Mireasa este adunată împreună, ea este luată sus; în acea taină a celei de a Şaptea 
Peceţi, sau Pecetea a Şaptea, taina mergând. Şi Evreii sânt chemaţi prin taina celor Şapte Trâmbiţe, care este cei doi profeţi, Ilie şi 
Moise. Şi ei vin înapoi, şi acolo este unde Penticostalii sânt amestecaţi cu totul. Ei se uită după ceva să se întâmple, şi Biserica este 
dusă, şi aceea este pentru Evrei. 
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